
BOA.0002.2.7.2024 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR IX/24 

z IX sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 19 grudnia 2024 r.  

w Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy CK Pniewy ul. Wolności 6  

 

IX sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 19 grudnia  2024 r.  

o godz. 16.00 a zakończono o godz. 18.09, tego samego dnia. 

 

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Nieobecny: 

- Jacek Siminiak 

- Kamil Pogorzelczyk 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Zastępca Burmistrza- Ryszard Napierała 

2. Radny Powiatu Szamotulskiego: Adam Woropaj i Sławomir Chamczyk 

3. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

4. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

5. Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

6. Sołtysi Gminy Pniewy 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 i 3 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 



7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Sprawozdania Przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej z działalność za 

rok 2024: 

1) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

2) Komisji Budżetu i Finansów, 

3) Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, 

4) Komisji Rozwoju Gospodarczego. 

9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Pniewy na lata 2023-2033. (druk 77/24, opi. KRG) 

Kierownik Aleksandra Gularek 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. (druk 

68/24, opin. KRG) Kierownik A. Straśko 

11. Podjęcie uchwały w sprawie diet radnych Rady Miejskiej Pniewy i zwrotu kosztów 

podróży służbowych. (druk 69/24, opin. KBiF) Kierownik M. Balcer 

12. Podjęcie uchwały w sprawie diet sołtysów sołectw Gminy Pniewy. (druk 70/24, 

op. Kom. BiF) Kierownik M. Balcer 

13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024. (druk 71/24, opin. 

K.BiF) Skarbnik  

14. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pniewy na lata  

2024-2032. (druk 72/24, op. Kom. BiF) Skarbnik  

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z 

upływem roku budżetowego 2024. (druk 73/24, op. K. BiF) Skarbnik  

16. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2025 wraz z autopoprawkami 

oraz uzasadnieniem.                              

17. Przedstawienie opinii komisji stałych oraz wniosków radnych. 

18. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu.  

19. Przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji stałych oraz opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Poznaniu. 

20. Dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami i ich przegłosowanie. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy na 

lata 2025-2034. (druk 74/24, op. K.BiF) Skarbnik 

22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025. (druk 75/24, op. 

K.BiF) Skarbnik 



23. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025. (druk 

76/24) Przew. Kom. Rewizyjnej J. Piechocki 

24. Przedstawienie planów pracy Rady Miejskiej i komisji stałych Rady na rok 2025. 

25. Interpelacje i zapytania radnych. 

26. Wolne wnioski i informacje. 

27. Zakończenie. 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki dokonał otwarcia VIII sesji, 

witając radnych Rady Miejskiej, Zastępcę Burmistrza Gminy Pniewy Ryszrada 

Napierałę, Radnego Powiatu Szamotulskiego, Skarbnika, pracowników Urzędu 

Miejskiego, oraz wszystkich obserwujących obrady online. A także uczniów klasy 

ekonomicznej Zespołu Szkół w Pniewach, jako gości specjalnych 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność 13, co wobec ustawowego 

składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i podejmowanie 

prawomocnych uchwał.  

Nieobecni radni – Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak 

 

3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki poinformował, że protokół 

został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie analogowej w 



Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje niniejszy protokół bez czytania, bądź 

zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z VIII sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, 

Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 

Szymon Krawczyk, Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak 

 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że nie wpłynął pisemny 

wniosek dotyczący porządku obrad. 

Zastępca Burmistrza wnioskuje o przyjęciu punktu do porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

wniosku Burmistrza o zmianę porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, 

Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (3) 



Szymon Krawczyk, Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. informacja 

dostępna jest w systemie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania. Zapytał, czy do 

przedstawionej informacji są zapytania. 

Brak pytań. 

Ponowne sprawdzenie kworum, po pojawieniu się Radnego Szymona Krawczyka. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. sprawozdanie 

wraz z kalendarzem burmistrza dostępne jest w systemie eSesja i radni mieli 

możliwość zapoznania.  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

Zapytał, czy do przedstawionego sprawozdania są zapytania. 

W odniesieniu do informacji zapytania złożyli: Jacek Piechocki- w sprawie spotkania 

Burmistrza z Panem Rabskim w sprawie inwestycji 

Radny Krzysztof Matuszak- w sprawie budowy farm fotowoltaicznych 

Do zapytań odniósł się Zastępca Burmistrza Ryszard Napierała 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że wniosków nie 

złożono.  

 

8. Sprawozdania Przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej z 

działalność za rok 2024: 

a) - Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, sprawozdanie stanowi zał. nr 6 

b) - Komisji Budżetu i Finansów, sprawozdanie stanowi zał. nr 7 

c) - Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych, sprawozdanie stanowi 

zał. nr 8 

d) - Komisji Rozwoju Gospodarczego, sprawozdanie stanowi zał. nr 9 



9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Pniewy na lata 2023-2033. (druk 77/24) 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Aleksandra Gularek 

Zapytania złożył Radny Krzysztof Matuszak 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Pniewy na lata 2023-2033”. (druk 77/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol 

Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji 

dla Gminy Pniewy na lata 2023-2033. (druk 77/24) 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR IX/66/24 

o zmianie uchwały sprawie przyjęcia Gminnego Programu Rewitalizacji dla 

Gminy Pniewy na lata 2023-2033 

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu 

 



10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

(druk 68/24) 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Anna Straśko 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości (druk 68/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol Pściuk, 

Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR IX/67/24 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie diet radnych Rady Miejskiej Pniewy i zwrotu 

kosztów podróży służbowych. (druk 69/24)  

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Magda Balcer 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 



Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie diet radnych Rady Miejskiej Pniewy i zwrotu kosztów podróży 

służbowych. (druk 69/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol Pściuk, 

Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR IX/68/24 

w sprawie diet radnych Rady Miejskiej Pniewy i zwrotu kosztów podróży 

służbowych 

Uchwała stanowi załącznik 12 do niniejszego protokołu 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie diet sołtysów sołectw Gminy Pniewy (druk 

70/24).  

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Magda Balcer 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Radny Jacek Piechocki zgłosił, że ze względu na to iż jest sołtysem nie będzie 

uczestniczył w głosowaniu. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie diet sołtysów sołectw Gminy Pniewy. (druk 70 A/24).  

 

Wyniki głosowania 



ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej 

Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Piechocki 

NIEOBECNI (2) 

Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR IX/69/24 

w sprawie diet sołtysów sołectw Gminy Pniewy 

Uchwała stanowi załącznik 13 do niniejszego protokołu 

 

 
13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024. (druk 71 A/24) 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Bandurowicz 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024. (druk 71A/24 ze zmienionym 

załącznikiem nr 1).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol Pściuk, 



Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR IX/70/24 

O zmianie uchwały budżetowej na rok 2024. 

Uchwała stanowi załącznik 14 do niniejszego protokołu 

 

 

14. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Pniewy na lata 2024-2032. (druk 72/24) 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Bandurowicz 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2024-2032. (druk 72/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol Pściuk, 

Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak 

 

UCHWAŁĘ NR IX/71/24 

o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2024-2032 



Uchwała stanowi załącznik 15 do niniejszego protokołu 

 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2024. (druk 73/24) 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Bandurowicz 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 

roku budżetowego 2024. (druk 73/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol 

Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ NR IX/72/24 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2024 

Uchwała stanowi załącznik 16 do niniejszego protokołu 

 

 



16. Przedstawienie projektu uchwały budżetowej na rok 2025 wraz z 

autopoprawkami oraz uzasadnieniem.   

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Bandurowicz 

 

17. Przedstawienie opinii komisji stałych oraz wniosków radnych. 

Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili swoje opinie. 

 
18. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu.  

Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej przedstawiła Skarbnik Gminy Pniewy 

Elżbieta Bandurowicz. 

 

19. Przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie opinii komisji stałych oraz 

opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Poznaniu. 

W imieniu Burmistrza opinie przedstawił Zastępca Burmistrza Ryszard Napierała. 

 

20. Dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami i ich przegłosowanie. 

Głos zabrał Radny Krzysztof Matuszak. Zaapelował do uczniów, by mieli na 

uwadze pit- wpływy w podatku od osób fizycznych 

Radny Jacek Piechocki- drogi i oświata, zaapelował o system bonusów by 

zwiększyć wpływy 

Przewodniczący Rady oraz Zastępca Burmistrza, który odniósł się do słów 

radnych. 

 

Głosowano w sprawie: 

wniesionej autopoprawki do uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol 

Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta 

Wiśniewska 



NIEOBECNI (2) 

Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak 

 

 
21. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pniewy na lata 2025-2034. (druk 74/24, op. K.BiF) Skarbnik 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Bandurowicz 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pniewy na lata 

2025-2034. (druk 74/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol 

Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 

UCHWAŁĘ NR IX/73/24 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2024 

Uchwała stanowi załącznik 17 do niniejszego protokołu 

 



22. Podjęcie uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025. (druk 75/24) 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Elżbieta Bandurowicz 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów przedstawił pozytywną opinię do 

przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025. (druk 75/A/24).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol 

Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

UCHWAŁĘ NR IX/74/24 

w sprawie uchwały budżetowej na rok 2025 

Uchwała stanowi załącznik 18 do niniejszego protokołu 

 

 
23. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025. 

(druk 76/24)  

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jacek Piechocki. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025. (druk 76/24) .  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol 

Pściuk, Maciej Ratajczak, Monika Świerkowska, Bernadeta Werner, Jolanta 

Wiśniewska 

NIEOBECNI (2) 

Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak 

 

UCHWAŁĘ NR IX/75/24 

w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2025 

Uchwała stanowi załącznik 19 do niniejszego protokołu 

 
 

24. Przedstawienie planów pracy Rady Miejskiej i komisji stałych Rady na rok 

2025. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił plan pracy Rady a Przewodniczący 

Komisji przedstawili plany pracy poszczególnych komisji. 

Plany stanowią załącznik do protokołu. 

 

25. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

26. Wolne wnioski i informacje. 

Głos zabrał Radny Szymon Krawczyk oraz Zastępca Burmistrza Ryszard 

Napierała. 

Na koniec głos zabrał Radny Powiatu Szamotulskiego Adam Woropaj. 

 

 

 
27. Zakończenie. 



 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Paweł Prętki podziękował uczestnikom za udział i IX sesję Rady Miejskiej uznał za 

zakończoną. 

 

 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

Izabela Olejniczak                               Paweł Prętki 


